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 تغییر چهره ورودی همدان
 از میدان امام حسین )ع(

ورودی شهر همدان از میدان امام حسن )ع( را با چهره ای متفاوت و 
در خور شأن پایتخت تاریخ و تمدن ایران زمین خواهیم دید  محمد 
رضا فیضی منش با اشاره به آغاز عملیات اجرایی ساماندهی ورودی 
شهر از میدان امام حسن ) ع(در بلوار شهید سلگی ) جاده ملایر (، 
عنوان کرد: ساماندهی و تعطیلی سنگ مزار فروشان از مطالبات 
دیرینه شهروندان و مسافران بود که شب گذشته محقق شد. مدیر 
منطقه سه شهرداری منطقه ۳ همدان با اشاره به اینکه ساماندهی 
ورودیهای شهر همدان از مهم ترین دغدغه های مدیریت شهری 
است، افزود: ورودی شهرها اولین منظری است که مسافران، و 
رهگذران و گردشگران با آن برخورد دارند و از این رو حذف زواید 
بص��ری در ورودی ه��ا مورد توجه اس��ت.وی با بیان اینکه بخش 
عمده ای از تصورات ذهنی در خصوص شهر دقیقاً در همان لحظه 
ورود و دیدن ورودی ها شکل می گیرد، گفت: بنابراین پرداختن به 
مسئله ورودی های شهر و توجه به کیفیت زیباسازی آن ها امری 
اجتناب ناپذیر بوده و متاسفانه وجود سنگ مزار فروشان در ورودی 
شهر مصداق واقعی این آشفتگی است و مسافران و گردشگران 
به محض ورود به شهر با یک اغتشاش بصری و نابسامانی مواجه 
بودند.فیضی منش جمع آوری سنگ مزار فروشان را از مطالبات 
اصلی شهروندان همدان دانست و تصریح کرد: شهرداری منطقه 
سه ساماندهی، تعریض و بازگشایی معبر بلوار شهید سلگی را در 
اولویت قرار داد و بر اس��اس بند ۲0 ماده 55قانون ش��هرداری ها 
پس از برگزاری جلسات متعدد با کسبه سنگ مزار فروش ، صدور 
اخطاریه های مکرر ، اخذ رای از کمیسیون مربوطه با هماهنگی 
دادس��تان محترم همدان و همکاری نیروی انتظامی و مدیریت 
پیشگیری و رفع تخلفات شهری اقدام به پلمپ و جمع آوری ۱۹ 
باب از املاک غیر مجاز کرد.وی افزود: امیدواریم با همکاری کسبه 
و ش��هروندان بتوانیم ادامه طرح را نیز اجرا و معبری متناس��ب با 
جایگاه کهن شهر همدان اجرا نماییم.مدیر منطقه سه با تاکید بر 
جانمایی برای کسبه، اظهار کرد: مکان مناسبی واقع در مجتمع 
بهش��تی برای ادامه فعالیت س��نگ مزارفروشان پیش بینی شده 
است.فیضی منش با اشاره به ساماندهی برخی معابر در راستای 
ایجاد نظم و انضباط شهری، گفت: ساماندهی و بازگشایی مغازه 
های ابتدای بلوار شهید همدانی و انتقال آنها به مجتمع الماس واقع 
در ای��ن بل��وار یک��ی از تجربیات موفق در این حوزه بود که موجب 

ایجاد جلوه بصری و رفع مشکلات ترافیکی شد.

پیشرفت ۲۵ درصدی پروژه بهسازی و روکش 
آسفالت راه روستایی چال شاهین 

پ��اک – تج��ارت: مدی��رکل راهداری و حم��ل ونقل جاده ای 
استان کهگیلویه و بویراحمد در بازدید از پروژه های شهرستان 
بویراحمد از پیش��رفت ۲5 درصدی پروژه بهس��ازی و روکش 
آس��فالت راه روس��تایی چال ش��اهین خبر داد.به گزارش روابط 
عموم��ی س��ازمان راهداری و حمل ونقل ج��اده ای، حمیدرضا 
پیمانج��و مدی��رکل راه��داری و حمل و نقل جاده ای اس��تان 
کهگیلوی��ه و بویراحم��د در بازدی��د از عملی��ات اجرایی پروژه 
بهس��ازی و روکش آس��فالت راه روس��تایی چال شاهین گفت: 
قرارداد این پروژه در تاریخ بیس��ت و هش��تم آبان ماه ۱40۲ 
منعقد شده که مبلغ اجرای این پروژه رقمی بالغ بر ۲4/8 میلیارد 
تومان به مدت پیمان ۱۱ ماه پیش بینی شده است.پیمانجو در 
ادامه اظهار کرد: طول مس��یر این معبر روس��تای کوهس��تانی، 
با ش��یب تند و به طول ۶ هزار و ۹00 متر در دس��ت اجرا اس��ت.

وی افزود: مش��خصات فنی پروژه ش��امل ۲۱ هزار متر مکعب 
خاک ب��رداری، 4 ه��زار و 500 مت��ر مکعب خاکریزی، ۶ هزار و 
۹۳5 متر مکعب اس��اس، ۲48 هزار و 400 متر مربع س��انتی 
مت��ر آس��فالت، 40 متر دی��وار حائل و ۶0 متر کانال هدایت آب 
بتنی اس��ت.پیمانجو در پایان اظهار کرد: عملیات آب پاش��ی و 
پخش و تراکم و خاک برداری هم اکنون با پیش��رفت فیزیکی 

۲5 درصدی در حال اجرا است.

بیش از 86 درصد درآمدهای عمومی وصولی 
استان محقق شده است 

 رییس س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی اس��تان البرز از تحقق 
بیش از 8۶ درصد درآمدهای عمومی وسیعی استان البرز خبر 
داد و گفت: درآمدهای عمومی و وصولی اس��تان البرز به مبلغ 
۱۱۲ 4۳۹ میلیارد ریال بوده است که نسبت به مبلغ پیش بینی 
آن۱۶ / 8۶ درصد محقق گردیده است. به گزارش روابط عمومی 
سازمان مدیریت برنامه ریزی استان البرز توحید شیریزاد حاجی 
بابا در جلسه ای که با حضور مدیر کل اموراقتصادی و دارایي ، 
مدیر کل گمرک اس��تان البرز و مدیر کل س��ازمان امور مالیاتی 
اس��تان البرز ، در س��الن جلسات س��ازمان برگزار شد، افزود : از 
مبل��غ کل وصول��ی مبل��غ 0۱5 / ۱04 میلی��ارد ریال مربوط به 
مالیات بوده که ۳0 / 8۹ درصد تحقق را نشان می دهد. وی با 
بیان اینکه همچنین مبلغ 4۲4 / 8 میلیارد ریال مربوط به سایر 
درآمدها بوده که 0۲ / ۶0 درصد تحقق را نشان می دهد. رئیس 
س��ازمان مدیریت و برنامه  ریزی اس��تان البرز با اشاره به اینکه 
ترکیب درآمدهای عمومی استان شامل ۹۳ درصد درآمدهای 
مالیاتی و ۷ درآمدهای غیر مالیاتی ) درآمدهای وصوری سایر 
دس��تگاه ها (می باش��د ،خاطرنش��ان کرد: 58 درصد از کل مبلغ 
وصولی مالیات های اس��تان مربوط به مالیات های مس��تقیم و 
4۲ درص��د از کل مبل��غ وصولی مالیات های اس��تان مربوط به 

مالیات های غیر مستقیم می باشد

اخبار كوتاه

شهرستان 

فولاد کاوه جنوب کیش پیشگام دراجرای مسئولیت های اجتماعی ۱۳۹ مورد عمل جراحی در بیمارستان شهید املاکی 
گیلان -فرحی؛ دکتر عباس عزیزیان رئیس بیمارستان شهید املاکی لنگرود از انجام 
۱۳۹ عمل جراحی بزرگ و کوچک در سه ماهه اول ۱40۳ در این بیمارستان خبر داد.
به گزارش روابط عمومی مدیریت درمان تامین اجتماعی استان گیلان دکتر عباس 
عزیزیان رئیس بیمارستان شهید املاکی لنگرود با بیان اینکه اتاق عمل بیمارستان 
ش��هید املاکی همزمان با افتتاح این بیمارس��تان در اس��فند سال ۱40۱ جهت ارائه 
خدمت به بیمه شدگان تامین اجتماعی آغاز بکار نمود گفت:در این مدت حدود 550 

عمل جراحی بزرگ و کوچک در اتاق این بیمارستان انجام شده است.
ریاست بیمارستان شهید املاکی لنگرود ضمن معرفی بخش های مختلف اتاق عمل این بیمارستان از قبیل: جراحی 
عمومی، گوش حلق و بینی، ارتوپدی و اورولوژی افزود: در سه ماهه اول سال جاری ۱۳۹ مورد جراحی در این بخش 
ها انجام شده است.دکتر عزیزیان با بیان اینکه با همت کارکنان و همکاری پزشکان مدت زمان انتظار برای جراحی  
نسبت به گذشته تقلیل یافته است گفت: امیدواریم با به سرانجام رسیدن پیگیری ها جهت مرتفع شدن برخی مسائل و 
نیز تجهیز اتاق عمل به دستگاه های پیشرفته نظیر crm ، فیکو و...، علاوه بر بهبود کیفیت، بتوانیم تعداد اعمال جراحی 

را افزایش دهیم تا مراجعین و بیمه شدگان بیشتری از خدمات این بیمارستان بهره مند شوند.

بندرعب��اس- خبرنگارتج��ارت- هم زمان با هفت��ه وحدت،دو پروژه بزرگ مجتمع 
آموزش��ی حضرت فاطمه زهرا )س( و تجهیزات اتاق عمل بیمارس��تان امام س��جاد 
)ع(س��یریک در راس��تای ایفای نقش مس��ئولیت های اجتماعی شرکت فولاد کاوه 
جن��وب کی��ش ب��ا اعتباری بالغ بر ۲45 میلی��ارد ریال مورد بهره برداری قرار گرفت.

جواد حاتمی مدیرعامل شرکت فولاد کاوه جنوب کیش، در آغاز این مراسم ضمن 
تبریک هفته وحدت، از حضور نماینده ولی فقیه و امام جمعه بندرعباس، امام جمعه 
س��یریک، بزرگان اهل تس��نن و حاضرین تش��کر کرد و گفت: رویداد امروز مولود 

وحدت، همدلی و اتحاد است، لذا امیدواریم بهره برداری از این دو پروژه زمینه ساز توسعه، اعتلا و هم افزایی ایران و 
اسلام عزیز باشد. وی افزود: نگاه ما در مجموعه فولاد کاوه جنوب کیش در حوزه رسالت اجتماعی علاوه بر تعهد 
کامل به مسائل زیست محیطی که یک تکلیف برای تمام صنایع هست، آن است که در زمینه توسعه زیر ساخت های 
فرهنگی، آموزش��ی و بهداش��تی پیش��گام باش��یم. دکتر حاتمی تصریح کرد: در این خصوص با توجه به تعامل خوبی 
که با بنیاد مستضعفان و بنیاد علوی داریم، نشست هایی برنامه ریزی شده تا با ایجاد یک هم افزایی هدفمند بتوانیم 
موضوعات و مس��ائل را به س��مت و س��ویی ببریم که به صورت ریش��ه ای و بنیادین اتفاقاتی رقم بخورد که مانند این 

مجموعه آموزشی و تجهیزات اتاق عمل بیمارستان این شهرستان منشا خیر  آتی باشد.

عقب ماندگی ۱۸ ساله تکمیل »سد سبلان« جبران می شود
نماینده مردم مشگین شهر در مجلس شورای اسلامی گفت: با قول مساعد وزیر نیرو 
قرار است عقب ماندگی ۱8 ساله تکمیل پروژه پایاب سد سبلان جبران شده و شاهد 
تکمیل آن در آینده نزدیک باش��یم.بابک رضازاده اظهار کرد: از روزی که مس��ئولیت 
س��نگین نمایندگ��ی م��ردم در پارلم��ان ملی را برعهده گرفتم بر ای��ن باورم خدمت به 
خلق همان مسیر رسیدن به خداوند باری تعالی است.وی خاطرنشان کرد: با کمترین 
هزینه عش��ق و محبت مردم را به دس��ت آوردیم و در این چهار س��ال مس��ئولیت خطیر 
نمایندگی مردم تلاش خواهیم کرد تا به مطالبات و خواس��ته های آنها به ویژه در حل 
مش��کلات معیش��تی و اقتصادی کمک کنیم.نماینده مردم مش��گین ش��هر در مجلس 
ش��ورای اس��لامی افزود: با تأکیدات مقام معظم رهبری از دخالت در عزل و نصب ها 
پرهیز می کنیم اما معتقدیم نظارت ها باید به نحوی باش��د تا کوچک ترین گام خطایی 
در مس��یر خدمت به مردم برداش��ته نش��ود.رضازاده از پایش دقیق فعالیت دستگاه های 

اجرایی و نحوه پاسخگویی آنها به مردم خبر داد و بیان کرد: با هیچکس تعارف نداریم 
و مدیر توانمند قطعاً ادامه کار خواهد داد اما مشگین شهر جایی برای مدیران ضعیف 

و ناتوان نخواهد بود.
وی ادامه داد: با هماهنگی فرماندار مش��گین ش��هر قرار اس��ت ردیف اعتبارات ملی 
منطقه احصا ش��ده و نحوه هزینه کرد آن در س��ال های اخیر مش��خص ش��ود چرا که به 
تناس��ب تخصیص اعتبارات ملی رش��د قابل قبولی را در مش��گین ش��هر شاهد نیستیم.
نماینده مردم مش��گین ش��هر در مجلس ش��ورای اسلامی تصریح کرد: با تکمیل پایاب 
س��د س��بلان نه تنها کش��اورزان منطقه به تولید ثروت بیشتر دست می یابند بلکه اهالی 

ارشق و روستاهای اطراف از آب شرب پایدار بهره مند می شوند.
رضازاده گفت: این جای تأسف است که با گذشت 4۷ سال از انقلاب بسیاری از شهرها 
و روس��تاهای ما حتی مرکز اس��تان با چالش کم آبی روبرو ش��ود در حالی که اگر نیمی 

از اعتبارات س��ایر اس��تان های برخوردار به اس��تان محروم اردبیل اختصاص می یافت 
ما ش��اهد اجرای انتقال آب از حوزه های آبریز اطراف این اس��تان بودیم.وی ضرورت 
حمای��ت هم��ه جانب��ه از س��رمایه گذاران بخش خصوص��ی و تولیدکنندگان فعال را در 
تقویت جبهه تولید ملی یادآور ش��د و بیان کرد: مش��کین ش��هر در حوزه کش��اورزی به 
ویژه تولیدات باغی و گردش��گری ظرفیت های بی نظیری را دارد و باید این قابلیت ها 

با سرمایه گذاری بخش خصوصی به نقطه بهره وری برسد.
دبیر کمیسیون بهداشت و درمان مجلس به کمبود تخت بیمارستانی در مشگین شهر 
اش��اره کرد و افزود: در حالی که در کش��ور به ازای هر هزار نفر ۱.۱ تخت وجود دارد 
اما در مش��گین ش��هر این س��رانه بس��یار پایین اس��ت و ضروری است تا هرچه سریع تر 
پروژه الحاقی به بیمارستان ولیعصر مشگین شهر تکمیل و عملیات احداث بیمارستان 

جدید آغاز شود. 

قریشی- تجارت: مدیرعامل شرکت توزیع برق استان 
قزوین گفت: با اجرای برنامه راهبردی ۱40۷ و کنترل 
و نظ��ارت و برنام��ه ری��زی میزان تلفات توزیع به کمتر 
از ۶.8 درصد رس��یده اس��ت.به گزارش روابط عمومی 
شرکت توزیع نیروی برق استان قزوین؛ مراسم جشن 
میلاد خجس��ته حضرت ختم��ی مرتبت پیامبر گرامی 
اسلام، بنیانگذار مکتب تشیع امام جعفر صادق)ع(، هفته 
وحدت و هفته گرامیداشت دفاع مقدس روز پنجشنبه در 
ش��رکت توزیع نیروی برق استان قزوین برگزار شد.در 
این مراس��م که یوسف اینانلو مدیرعامل شرکت توزیع 
نیروی برق استان قزوین، مسعود خواجه وند مدیرعامل 
شرکت توزیع نیروی برق استان البرز، حجت الاسلام 
والمس��لمین فیروزی استاد حوزه علمیه قزوین، حجت 
الاس��لام محمدی مسئول فرهنگی صنعت آب و برق 
اس��تان، حجت الاس��لام آزادی مسئول امور فرهنگی 
ش��رکت توزیع نیروی برق ، سرهنگ منصوری رئیس 
سازمان بسیج ادارات استان قزوین و معاونین،مدیران 

وکارکنان ش��رکت نیز حضور داش��تند ضمن سخنرانی 
مذهب��ی و موعظ��ه اخلاق��ی ، روایت ایثار و ش��هادت 
رزمن��دگان دف��اع مقدس توس��ط ابوالفضل باجلان از 
پیشکسوتان دوران دفاع مقدس ،اجرای مراسم مولودی 
خوان��ی وش��عرخوانی ، از دکتر خواج��ه وند مدیرعامل 
ش��رکت توزیع برق اس��تان البرز ،همکاران بازنشسته 
آزاده و ایثارگر، بانوان برگزیده عرصه حجاب و عفاف و 
فعالین جوانی جمعیت شرکت تجلیل شد.یوسف اینانلو 
مدیرعامل شرکت توز یع نیروی برق استان قزوین در 
این مراس��م اظهارداش��ت: پیامبر اکرم)ص( اسوه علم، 
تقوی و اخلاق بودند و باید رفتار ایشان در کار و زندگی 
و هم��ه ام��ور الگوی ما باش��د.وی با تبریک آغاز هفته 
دفاع مقدس گفت: یاد بزرگ مردان ایثار و ش��هادت و 
آزادگان و شش آزاده شرکت توزیع نیروی برق استان 
قزوین را گرامی می داریم و عزت و افتخار امروز کشور 
را مره��ون ای��ن بزرگ مردان می دانیم.اینانلو در ادامه 
با تش��ریح فعالیتهای ش��رکت توزیع نیروی برق استان 
قزوین بیان کرد: تامین برق مشترکین و متقاضیان در 
۲4 س��اعت توس��ط همکاران این ش��رکت صورت می 
گیرد و با تلاش شما شاهد تامین برق پایدار هستیم و 
با روحیه جهادی امکان خدمت رسانی مستمر مهیا شده 
است.وی گفت: با مدیریت جهادی و برنامه ریزی باید 
به موفقیت رسیدیم و در این راستا در برنامه راهبردی 
۱40۷ چند ش��اخص داریم و کنترل و نظارت می ش��ود 

تا عقب ماندگی ها جبران شود.

 نیلوفراحم��دی- تج��ارت؛ امیر یوس��فی رئیس اتاق 
بازرگان��ی، صنای��ع، مع��ادن و کش��اورزی گرگان در 
شش��مین جلس��ه هیئت نمایندگان درس��ال ۱40۳ در 
محل س��اختمان منطقه آزاد واقع در مرز اینچه برون 
بیان کرد:محدودیت های موجود، موجب عقب ماندگی 
استان گلستان شده و جزء رده پایین بشمار می رود.وی 
گفت:منطقه آزاد اینچه برون جزو نقاط قوت اس��تان 
اس��ت که باعث رش��د و توسعه اقتصاد استان می شود 
و لازمه آن س��رمایه گذاری می باشد.یوس��فی اظهار 
کرد:در حال حاضر مش��کل اساسی کشور موضوعات 
اقتص��اد اس��ت ک��ه اگر دولت می خواه��د در وضعیت 
کش��ور تحولی ایجاد و با بخش خصوصی همراه ش��ود 
موانع و مش��کلات را از س��ر راه آن بردارد.رئیس اتاق 
بازرگانی گرگان تصریح کرد:یکی از موضوعات مهم 
در منطقه آزاد اینچه برون س��رمایه گذاری اس��ت که 
نیاز به حمایت و امنیت دارد زیرا فعال اقتصادی با این 
مشکلاتی موجود تمام زندگی خود را میگذارد زیرا باید 

بستری آماده شود تا آنها را حفظ کنیم.
وی خاطرنشان کرد:فضایی که شرایط را رو به توسعه 
بکند ارتباط با کش��ورهای همس��ایه می باشد که باید 
از این ظرفیت اس��تفاده ش��ود زیرا این ارتباط موجب 
آمدن س��رمایه گذار می شود.یوس��فی گفت:در سفری 
که رهبر کشور ترکمنستان به ایران داشتند تفاهم نامه 
های خوبی امضاء شد که نشان دهنده علامندی آنها 
در زمینه افزایش مراودات می باش��د که این موضوع 

ظرفیت بسیار خوبی برای استان گلستان می باشد که 
به خوبی باید از آن استفاده کرد.

وی افزود:بیش��ترین ص��ادرات اس��تان ب��ه کش��ور 
ترکمنستان می باشد که نیازمند آن است که شرایطی 
را فراهم کنیم تا بهترین بهره وری را داش��ته باش��یم 
ت��ا موجب تحول اقتص��ادی و افزایش رونق صادرات 

دراستان گلستان باشیم.
وی گفت:در اس��تان گلس��تان به دلیل هم مرز بودن با 
کش��ور ترکمنس��تان از این ظرفیت باید استفاده شود تا 
موجب رونق و توس��عه این اس��تان شود. یوسفی بیان 
کرد:FATFیکی از موانعی که نیاز اس��ت رفع ش��ود تا 

تحولی در اقتصاد کشور رخ دهد.
رئیس اتاق بازرگانی گرگان اظهار کرد:استان گلستان 
ظرفی��ت زی��ادی در بخ��ش کش��اورزی و ف��رآوری 
محص��ولات آن دارد زی��را در ای��ن زمینه باید بس��تر را 
برای سرمایه گذاری در منطقه آزاد اینچه برون فراهم 

کنیم.

عقب ماندگی موضوعات اقتصادی گلستان ریشه در محروميت ها داردكاهش 68 درصدی ميزان تلفات توزیع برق در شبکه برق قزوین 

 ش��هردار ش��یراز از برگ��زاری س��ومین همای��ش بین الملل��ی 
سرمایه گذاری و تأمین مالی به منظور جذب، تأمین امنیت مالی 
و ثبات سرمایه گذاری و تسهیل در کار سرمایه گذاران خبر داد.

به گزارش اعظم صفری خبرنگار تجارت از شیراز، محمد حسن 
اسدی در جلسه سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی 
که علیرضا اسکندری رئیس کمیسیون اقتصاد و سرمایه گذاری 
و محمود صفایی رئیس کمیسیون برنامه وبودجه، امور حقوقی و 
املاک شورای اسلامی شهر شیراز نیز حضور داشتند، از برگزاری 
س��ومین همایش بین المللی سرمایه گذاری و تأمین مالی شیراز 
برای جذب سرمایه گذاران خبر داد. وی بابیان این که دو همایش 
بین المللی گذش��ته که در ش��یراز برگزار ش��د موفق و مثمرثمر 
بود، گفت: تلاش خواهیم کرد تا س��ومین همایش هم به نحو 
مطلوبی برگزار شود.شهردار شیراز جذب سرمایه گذار را برای هر 
شهر و یا کشوری مهم قلمداد کرد و ادامه داد: با توجه به اینکه 
مناب��ع، به خص��وص منابع دولتی محدود اس��ت و معمولا صرف 
هزینه های جاری می ش��ود، بنابراین برای اجرای هرچه بیش��تر 
طرح ها و پروژه های بزرگ نیاز به جذب س��رمایه گذار از بخش 
خصوصی هس��تیم. اسدی گفت: اجرای این گونه همایش های 
بین المللی نیز کمک بزرگی برای جذب سرمایه گذاران خارجی و 
ارشد مدیریت شهری اضافه کرد: پروژه های متعدد و کلانی در جذب و توانستیم پروژه های خوبی در شیراز اجرا کنیم.  این مقام داخلی است، همچنان که در دو همایش قبل نیز سرمایه گذارانی 

شهر شیراز در حال اجرا هستند که همگی تحول و توسعه بیش 
از پیش این کلان ش��هر را به همراه خواهند داش��ت.وی تصریح 
کرد: شهرداری همچنین پروژه های زیرساختی بزرگی در شیراز 
دارد ک��ه ب��ا جذب س��رمایه گذاران خارج��ی و داخلی در تلاش 
اس��ت تا هرچه س��ریع تر از منافعی که به واسطه سرمایه گذاری 
در این کلان ش��هر نصیب ش��هرداری می شود این پروژه.ها اجرا 
و تقدیم مردم ش��ود. ش��هردار کلان شهر شیراز ضمن برشمردن 
ظرفیت های مهمی که در زمینه های مختلف در این کلان شهر 
وجود دارد، گفت: با اجرای این گونه همایش ها این ظرفیت ها به 
سرمایه گذاران معرفی می شود و قطعا در جهت تشویق و ترغیب 
س��رمایه گذاران ش��رایط خوبی ایجاد خواهد ش��د.  اسدی جذب 
س��رمایه و  تأمین امنیت مالی و ثبات س��رمایه گذاری و تس��هیل 
در کار س��رمایه گذاران را از جمله اهداف س��ومین همایش بین 
المللی س��رمایه گذاری و تأمین مالی در ش��یراز عنوان کرد.وی 
گفت: اعضای ش��ورای اسلامی شهر شیراز، مسئولان کشوری 
و استانی، سرمایه گذاران خارجی و داخلی و نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی، شرکت های تامین سرمایه، بانک ها، موسسات 
اقتصادی روسای کمسیون های اقتصادی به این همایش دعوت 
هستند. گفتنی است، سومین همایش بین المللی سرمایه گذاری 

و تأمین مالی در شیراز اواسط مهرماه برگزار می شود.

شهردار کلان شهر شیراز خبر داد؛

سومین همایش بین المللی سرمایه گذاری و تأمین مالی شیراز برگزار می شود

۹۷درصد آب استحصالی از سفره های زیرزمینی است
علی کیوانی – شهریار ، مدیرعامل شرکت آبفای غرب استان 
تهران گفت: ۹۷درصد آب استحصالی از سفره های زیرزمینی 
است و در یک سال گذشته ۲۹ حلقه چاه در غرب استان تهران 
حفر ش��ده که نش��ان از اجرای کاری عظیم در این حوزه دارد.

حسین نوری اظهار داشت: در سه دهه اخیر برداشت های بی رویه 
زیرزمینی س��بب پایین آمدن و کاهش س��طح آب س��فره های 
زیرزمینی شده است و این امر خود مشکلات جدی برای چاه ها 
ایجاد کرده که منجر به پارگی جدار چاه ها و خارج شدن از مدار 
برخی از آنان شده است.مدیرعامل شرکت آبفای غرب استان 
تهران افزود: از مشکلاتی که در حفر چاه ها همواره همکارانم 
با آن برخورد می کنند پایین آمدن س��طح آب و عدم پمپاژ آن 

است که در نتیجه برای رفع کسری 
دبی آب شرب استحصالی به سرعت 
عوامل آبفا اقدام به ایجاد و حفر چاه 
جدید و عمیق تر می نمایند از سویی 
ب��رای حف��ر چاه ه��ای عمیق تر نیز 
ب��ا محدودیت هایی مواجه هس��تیم 
چرا که نمی توان در هر عمقی نفوذ 
نمایی��م و از مهمتری��ن علل آن می 
توان به خشکس��الی مس��تمر 4 ساله 

و ع��دم مدیری��ت مصرف ش��هروندان در این خصوص اش��اره 
کرد.مدیرعام��ل ش��رکت آب و فاضلاب غرب اس��تان تهران 

تصریح کرد: از تابستان سال گذشته 
تاکن��ون نزدیک به 800 لیتر بر ثانیه 
ب��ه مجموعه آب اس��تحصالی غرب 
اس��تان تهران اضافه ش��ده که از این 
مقدار ۶00 لیتر برای جبران کاهش 
آبده��ی چاه های قبلی ، ۲00 لیتر در 
ثانیه نیز بابت افزایش جمعیت و رشد 
مصرف و قس��متی هم برای جبران 
کمبود آب سال گذشته استفاده شده 
است و با تمام تلاش های انجام شده با اینکه 800 لیتر در ثانیه 
به مدار چاه ها آب تزریق شد ولی ما همچنان در نقطه کاملًا سر 

به سری قرار داریم که اگر احیاناً یکی از چاه ها از مدار آبرسانی 
خارج ش��ود به ویژه اگر جز چاه های تزریق مس��تقیم به ش��بکه 
باشد قطع برق باعث ایجاد مشکل در یک منطقه خواهد شد و 
ش��هروندان را با معضلات جدی روبرو خواهد کرد .او در پایان 
خاطر نش��ان کرد: اگر همین روند را با ش��دت بیش��تر برای سال 
آت��ی در نظ��ر بگیریم از نظر اج��رای پروژه ها و حفاری چاه ها و 
ایجاد خطوط انتقال نیازمند اعتبارات بس��یار زیادی هس��تیم که 
امیدواریم با همکاری تمامی مس��ئولین منطقه ای، اس��تانی و 
کش��وری بتوانیم اعتبارات لازم برای حفظ این ش��رایط پایدار 
برای س��ال آینده نیز در نظر داش��ته باش��یم. چرا که باید از امروز 

به فکر سال آینده باشیم.


